
PROTOKÓŁ Nr XXVI.2013

z XXVI sesji VI kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu
29 kwietnia 2013 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 13.00 – 19.00

W sesji uczestniczyło 13 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń – Radna Henryka Kapuścik.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                - Andrzej Kucharczyk
- Skarbnik Gminy                                                          - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                             - Dariusz Kowalski
- dyr. GZOS                                                                   - Alina Piśniak
- dyr. GOPS                                                                   - Aneta Maj-Desperak
- dyr. GBP - Renata Małyska-Pilśniak
- dyr. GOKSiR - Małgorzata Izydorczyk
- dyr. GPP - Jolanta Berg
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji
2. Stwierdzenie  prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawozdanie    z   realizacji    Gminnego    Programu    Profilaktyki    i    Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za rok 2012.
8. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2012.
9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Oświaty Samorządowej za rok 2012.
10. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za rok 2012.
11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji za rok 2012.
12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
- zmiany uchwały Nr XXIII.170.2013 Rady Gminy Przystajń z dnia 18 lutego 2013 r. w sprawie 
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez  
właścicieli nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy (podinsp. Ł. Grajcar).
- zaopiniowania projektu planu ochrony Parku Krajobrazowego „Lasy nad Górną Liswartą” (podinsp.  
A. Zabawa, przedstawiciel ZPKWŚ).
-  poparcia  stanowiska Rady Powiatu  w Kłobucku  dotyczącego wdrożenia nowego Planu Działania 
Systemu Państwowego Ratownictwa Medycznego na terenie Województwa Śląskiego (Przewodnicząca 
Rady).
-  sprzedaży w  drodze  przetargu  nieruchomości  położonej  w  miejscowości  Podłęże  Szlacheckie, 
stanowiącej własność Gminy Przystajń (podinsp. M. Drynda).
- zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2013 rok (Skarbnik Gminy).

13. Interpelacje i odpowiedzi na zapytania radnych.
14. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
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A d 1
Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń, Radna Henryka Kapuścik. Powitała 
wszystkich obecnych na sali. 

A d 2
Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad – na sali obecnych jest 13 Radnych. 
Nieobecni: Radny Mariusz Kluba i Radny Waldemar Woźny. 

A d 3
Przewodnicząca przedstawiła  Radnym  propozycję  porządku  obrad.  Porządek  obrad  został 
zaakceptowany przez Radę Gminy Przystajń jednogłośnie. 

A d 4
Przewodnicząca poinformowała, że protokół z XXV sesji Rady Gminy Przystajń był wyłożony w biu-
rze Rady Gminy, można było się z nim zapoznać. Poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z po -
przedniej sesji bez głośnego czytania. Protokół został przyjęty jednogłośnie (13 Radnych za).

A d 5
Wójt odczytał sprawozdanie ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym – stanowiące załącznik 
do  protokołu.  Odpowiadając  na  pytania  radnych  poinformował,  że  prace  nad  zmianą  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  mogą  potrwać  do  końca  przyszłego  roku.  Szczegółowy  plan 
działania należałoby uzgodnić na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. Poinformował również, 
że prace naprawcze na drogach gminnych są w trakcie wykonywania. Na nowo wytyczonej odnodze od 
ulicy Kolejowej co najwyżej zostanie wykonane równanie. Planuje się wykorzystać materiał pozostały  
po  budowie  kanalizacji.  W sprawie  ubytków na  łączeniu  starego  i  nowego  asfaltu  położonego  po 
budowie kanalizacji zostanie zorganizowane spotkanie z przedstawicielem wykonawcy inwestycji.

Ad 6
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Budżetu i Infrastruktury przedstawił Przewodniczący 
Komisji – Radny Marek Jelonek. Wójt poinformował, że w Zarządzie Melioracji i Urządzeń Wodnych 
uzyskał  informację,  że  jest  możliwość  aby  rolnicy  indywidualnie  lub  zbiorowo  występowali  z 
wnioskami o wykonanie melioracji. Wnioski takie należy kierować do Oddziału w Częstochowie. Z 
Urzędu Gminy skierowano już pismo o wykonanie niezbędnych inwestycji w tym zakresie na terenie  
Gminy. 

Ad 7
Sprawozdanie  z  realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za rok 2012 przedstawiła Podinspektor Marta Okaj. Sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokołu. Radni nie zgłosili zapytań ani uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad 8
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2012 przedstawiła 
Dyrektor GOPS w Przystajni  –  pani  Aneta  Maj-Desperak.  Sprawozdanie  stanowi  załącznik  do 
protokołu. Radny J. Sas zapytał ilu mieszkańcom wstrzymano wypłatę pomocy z powodu nadużywania 
alkoholu.  Dyr.  GOPS poinformowała,  że  w 2012 roku nie  zastano żadnej  z  osób korzystających z 
pomocy pod wpływem alkoholu. W przypadku posiadania wiedzy o nadużywaniu alkoholu przez osobę, 
która korzysta z pomocy GOPS, przyznawana jest jej pomoc wyłącznie w formie rzeczowej. Jeśli taka 
sytuacja  zaistnieje  w  trakcie  pobierania  pomocy  finansowej,  forma  pomocy  zostaje  zmieniona  na 
rzeczową.  Żadnemu  mieszkańcowi  nie  wstrzymano  całkowicie  pomocy  z  powodu  nadużywania 
alkoholu, z reguły członkami rodzin z takimi problemami są dzieci.
Radny J.  Sas na podstawie informacji  uzyskanej  na jego wniosek z Powiatowego Urzędu Pracy w 
Kłobucku,  dotyczącej  poszczególnych instrumentów rynku  pracy,  z  których  skorzystali  mieszkańcy 
gminy  Przystajń  stwierdził,  że  gmina  Przystajń  w  bardzo  niewielkim  stopniu  korzysta  z  tych  
instrumentów. Na 1613 mieszkańców powiatu, którzy skorzystali z różnych form pomocy z PUP, tylko 
69  osób  pochodziło  z  gminy  Przystajń.  Zaapelował  o  lepsze  wykorzystywanie  instrumentów 
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proponowanych bezrobotnym przez PUP, można by dzięki temu realizować na terenie gminy prace na 
które nie ma pieniędzy w budżecie gminy.
Wójt poinformował, że Urząd Gminy realizuje prace społecznie użyteczne (4 osoby w 2013 roku), staż  
(1 osoba). Urząd organizuje również odrabianie kary przez skazanych – głównie w formie pomocy przy  
usuwaniu awarii wodociągu.
Radny A.  Tomziński  zadał  pytanie  czy  widoczna  jest  tendencja  dot.  ubożenia  społeczeństwa.  Dyr.  
GOPS poinformowała, że zmalała liczba osób, którym przysługuje zasiłek rodzinny, ale przybyło osób 
korzystających  z  zasiłku  pielęgnacyjnego,  funduszu  alimentacyjnego  oraz  ogólnie  z  pomocy 
przyznawanej przez GOPS.

Ad 9
Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za rok 2012 przedstawiła Dyrektor GBP w 
Przystajni – pani Renata Małyska-Pilśniak. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. Radni nie 
zgłosili zapytań ani uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad 10
Sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Zespołu  Oświaty  Samorządowej  za  rok  2012  przedstawiła 
Dyrektor  GZOS  w  Przystajni  –  pani  Alina  Piśniak.  Radni  nie  zgłosili  zapytań  ani  uwag  do 
przedstawionego sprawozdania.

Ad 11
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji za rok 2012 przedstawiła 
Dyrektor GOKSiR w Przystajni – pani Małgorzata Izydorczyk. Radni nie zgłosili zapytań ani uwag 
do przedstawionego sprawozdania.

Ad 12
Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie:

1) zmiany uchwały Nr XXIII.170.2013 Rady Gminy Przystajń z dnia 18 lutego 2013 r. w sprawie 
wzoru deklaracji  o  wysokości  opłaty za  gospodarowanie  odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  XXVI.191.2013 w  sprawie zmiany  uchwały 
Nr XXIII.170.2013 Rady Gminy Przystajń z dnia 18 lutego 2013 r. w sprawie wzoru deklaracji o  
wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli  
nieruchomości,  na  której  zamieszkują  mieszkańcy jednogłośnie (13  Radnych  za)  w  głosowaniu 
jawnym przez podniesienie ręki. 

Radni zgłosili uwagę, że znajdująca się na instrukcji do deklaracji tabela zawierająca stawki opłat za  
odbiór  odpadów  komunalnych  wprowadza  mieszkańców  w  błąd.  Tabela  ta  zawiera  kolumnę 
informującą o wysokości  opłaty za odbiór odpadów w przypadku ich niesegregowania,  co sugeruje  
możliwość wybrania takiej opcji. Jest to jednak niemożliwe, ponieważ Regulamin  utrzymania czystości  
i porządku w Gminie nie przewiduje takiej możliwości. Podinspektor Ł. Grajcar poinformował, że na 
ww. instrukcji znajduje się informacja, że w deklaracji należy wpisywać kwoty dot. odbioru odpadów 
podlegających segregacji.
Radni  zapytali  o  harmonogram  spotkań  informacyjno-edukacyjnych  z  mieszkańcami  dot.  nowego 
systemu  odbioru  odpadów  komunalnych.  Podinspektor  Ł.  Grajcar  poinformował,  że  spotkania  te  
rozpoczną  się  po  zakończeniu  postępowania  przetargowego,  gdy  wszystkie  wątpliwości  zostaną 
ostatecznie  wyjaśnione.  Poinformował,  że  najbardziej  korzystną  ofertę  złożyła  firma  Zakład 
Oczyszczania  Miasta  Zbigniew  Strach:  374  zł  za  tonę  odpadów  mieszanych  oraz  110  zł  za  tonę 
odpadów segregowanych.

2) zaopiniowania projektu planu ochrony Parku Krajobrazowego „Lasy nad Górną Liswartą”
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Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały.  Plan  ochrony  Parku  Krajobrazowego  „Lasy  nad  Górną 
Liswartą” będący załącznikiem do uchwały zaprezentowała w formie prezentacji multimedialnej pani  
Krystyna  Bartocha  –  Kierownik  Oddziału  Biura  Parków  w  Kalinie.  Poinformowała,  że  przepisy 
nakładają na Park obowiązek opracowania takiego planu w ciągu 10 lat, obecnie mija już 15 lat istnienia  
Parku  a  plan  nie  został  jeszcze  przyjęty.  Plan  jest  zatwierdzany  uchwałą  Sejmiku  Województwa 
Ślaskiego ogłaszaną w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego, obecnie jego projekt jest na 
etapie uzgadniania z różnymi instytucjami, między innymi z gminami. Jego zaopiniowanie przez gminę 
musi przybrać formę uchwały rady gminy. Plan w sposób syntetyczny i bardzo ogólny ujmuje wiedzę na  
temat obszaru jaki obejmuje Park. W przypadku gminy Przystajń nie przewiduje się wprowadzenia 
żadnej nowej formy ochrony przyrody. Radny M. Jelonek wyraził obawę o możliwość wykonywania 
prac melioracyjnych na terenie objętym oznaczeniem DR (dolina rzeki) oraz o możliwość usuwania  
szkód  wyrządzanych  przez  bobry.  Zwrócił  również  uwagę  na  zapisy  ograniczające  możliwość 
wznoszenia m.in. masztów telefonicznych. Pani Bartocha wyjaśniła, że maszty mogą być wznoszone 
pod warunkiem nieprzesłaniania  linii  widokowych.  W przypadku szkód wyrządzonych przez  bobry 
przepisy  przewidują  odszkodowania,  niezbędne  prace  zabezpieczające  mogą  i  muszą  być  jednak 
wykonywane. Jeśli chodzi o melioracje to przepisy ustawy regulującej prawo wodne są równorzędne z 
przepisami ustawy o ochronie środowiska, Plan nie zabrania tego, co przepisy innej ustawy nakazują – a  
obowiązkiem właściciela urządzenia melioracyjnego jest dbanie o jego należyty stan. Pani Bartocha 
przypomniała,  że  Plan  jest  dokumentem  ogólnym  wskazującym  kierunki  działań  i  nie  zawiera 
szczegółowych  wytycznych.  Został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  naukowców.  Zaproponowała 
gminie współpracę w organizacji  programów promocyjnych i  edukacyjnych.  W związku z licznymi 
wątpliwościami dot. Planu zgłaszanymi przez radnych Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i 
Infrastruktury  –  Radny  Marek  Jelonek  zgłosił  wniosek  o  skierowanie  projektu  uchwały  do 
szczegółowego rozpatrzenia przez tę Komisję. Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie: za 
opowiedziało się  5 radnych, przeciw 4 radnych,  wstrzymało się  od głosu 4 radnych. Projekt  został  
skierowany do Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury. Radni zaproponowali aby skonsultować  
treść  Planu  z  firmą,  która  będzie  wykonywała  dla  Gminy  studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego.

3)  poparcia  stanowiska Rady  Powiatu  w Kłobucku  dotyczącego wdrożenia nowego Planu 
Działania Systemu Państwowego Ratownictwa Medycznego na terenie Województwa 
Śląskiego

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  XXVI.192.2013 w  sprawie poparcia  stanowiska 
Rady  Powiatu  w  Kłobucku  dotyczącego wdrożenia nowego Planu Działania Systemu 
Państwowego Ratownictwa Medycznego na terenie Województwa Śląskiego  jednogłośnie (13 
radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

4)  sprzedaży w  drodze  przetargu  nieruchomości  położonej  w  miejscowości  Podłęże 
Szlacheckie, stanowiącej własność Gminy Przystajń

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr XXVI.193.2013 w sprawie sprzedaży w drodze 
przetargu nieruchomości położonej w miejscowości Podłęże Szlacheckie, stanowiącej własność 
Gminy Przystajń  jednogłośnie (13 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

5) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2013 rok

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr XXVI.194.2013 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Przystajń na 2013 rok jednogłośnie (13 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
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Ad 12 i Ad 13
Przewodnicząca zapoznała radnych z treścią następujących pism:

1. Pismo nr SOVII.6112.8.2013 II Wicewojewody Śląskiego zachęcające gminy do włączenia się  
w proces repatriacji. Rada nie zajęła stanowiska w tej sprawie.

2. Pismo nr RP.052/9/13 Powiatowego Urzędu Pracy w Kłobucku w sprawie instrumentów rynku 
pracy z których skorzystali mieszkańcy gminy Przystajń.

3. Pismo mieszkańców ulicy Bocznej dot. utrudnień spowodowanych złym stanem nawierzchni 
drogi i brakiem oświetlenia ulicznego. Wójt poinformował, że nieoświetlony jest tylko fragment  
drogi  na  którym  nie  znajdują  się  zabudowania.  Dodatkowy punkt  oświetleniowy  o  który 
wnioskowano wcześniej  zostanie zamontowany jeśli pozostaną środki z Funduszu Sołeckiego. 
Bieżące naprawy nawierzchni za pomocą kamienia zostały już w tym roku wykonane, natomiast  
nawierzchnia asfaltowa zostanie wykonana gdy będą środki na ten cel w budżecie.

4. Pismo  Przewodniczącego  Sejmiku  Województwa  Śląskiego  w  Katowicach  informujące  o 
przyjęciu rezolucji dotyczącej ogłoszenia roku 2013 rokiem Kardynała Augusta Hlonda.

5. Pismo p. T. Koślik z ulicy Ogrodowej dot. słupa elektrycznej linii napowietrznej znajdującego 
się  w  pasie  drogi  dojazdowej.  Wójt  poinformował,  że  jest  to  stara  sprawa.  Zainteresowani 
mieszkańcy występowali już w tej sprawie do Zakładu Energetycznego i uzyskali odpowiedź, że 
słup może zostać przesunięty na wniosek i koszt wnioskodawcy. Radni zaproponowali aby Wójt  
wystąpił w tej sprawie do zakładu Energetycznego po rozpoznaniu sytuacji prawnej przez Radcę 
Prawnego. Zaproponowano również zaproszenie na posiedzenie Rady przedstawicieli Zakładu 
Energetycznego.

6. Pismo z  Powiatowego Zarządu Dróg – odpowiedź na  pismo Komisji  Budżetu,  Rolnictwa i  
Infrastruktury w sprawie remontu dróg powiatowych.

7. Odpowiedzi p. Skarbnik na wnioski z poprzedniej sesji
8. Pismo p. Berg w sprawie śmieci wokół cmentarza. Rada zadecydowała o przekazaniu sprawy 

pracownikowi UG P-jń zajmującemu się porządkiem i czystością w gminie
9. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół w P-jni dot. oświetlenia terenu szkoły. Radny J. Sas stwierdził,  

że zawarte w piśmie informacje nie są satysfakcjonujące,  budynek szkoły w Pankach nie jest  
oświetlony  a  dotyczą  go  te  same  przepisy.  Poprosił  o  przygotowanie  planu  naprawczego 
wskazującego sposoby obniżenia kosztów energii.

Przewodnicząca  przypomniała  o  możliwości  składania  wniosków  na  odznaczenie  „Zasłużony  dla 
rolnictwa”.

Dyrektor Gminnego Przedszkola Publicznego w Przystajni p. Jolanta Berg przedstawiła sytuację 
w Przedszkolu po przeprowadzonej rekrutacji. Na 116 miejsc wpłynęło 117 wniosków. Problemem jest  
jednak  brak  godzin  ponieważ  wpłynęło  dużo  wniosków  na  9  godzin.  Stwarza  to  konieczność 
wydłużenia liczby godzin jednego z oddziałów z 5 do 7 godzin. W skali bieżącego roku budżetowego  
stanowi to koszt ok. 2400 zł, natomiast w skali całego roku szkolnego 2013/2014 ok. 5500 zł. Niestety  
ostateczna  weryfikacja  tych  kosztów  możliwa  będzie  dopiero  we  wrześniu  po  podpisaniu  przez 
rodziców umów. Radni zaproponowali, aby spróbować zachęcić rodziców, których dzieci uczęszczają 
do  prywatnego  przedszkola  w  Pankach,  do  ich  zapisania  do  Przystajni.  Środki  zaoszczędzone  na 
dopłatach do prywatnego przedszkola mogłyby zostać wykorzystane na zwiększenie liczby godzin w 
Przedszkolu w Przystajni.

Radny  J.  Sas  zaprotestował  przeciwko  zwiększaniu  nakładów  na  oddział  w  Przystajni. 
Przypomniał,  że  oddział  przedszkola  w  Kuźnicy  Nowej  miał  zostać  wznowiony  gdy  będzie 
wystarczająca liczba dzieci.  W chwili  obecnej tak właśnie jest,  rodzice byli  w tej sprawie u Wójta  
Gminy.  Wyraził  opinię,  że  od  kilku  lat  w  sołectwie  Antonów nie  są  wydatkowane  żadne  gminne  
pieniądze. Wykonanie drogi Jarząbkowej zostało odłożone trzykrotnie. Nowe rodziny osiedlają się na 
terenie sołectwa mając nadzieję, że zostanie tam otwarty oddział przedszkolny. Nie wszystkie rodziny 
mają możliwość dowożenia dziecka samochodem do oddziału w Przystajni. Społeczność zaangażowała 
się  w sprawę przedszkola  i  oferuje wykonanie wielu prac  remontowych we własnym zakresie,  bez  
kosztów. W Zespole Szkół w Przystajni nie można wyegzekwować obniżenia zużycia prądu, natomiast 
na otwarcie oddziału przedszkolnego w Kuźnicy Nowej nie ma pieniędzy.

Dyrektor  GZOS  p.  A.  Piśniak  poinformowała,  że  z  12  dzieci  zgłoszonych  do  oddziału  w 
Kuźnicy Nowej, 2 dzieci jest w wieku 2 – 2,5 lat. Większość dzieci zgłoszonych do oddziału w Kuźnicy  
Nowej zostało zgłoszonych również do innych oddziałów, 8 dzieci do Przystajni i 2 dzieci do Podłęża 
Szlacheckiego. Rodzice widzą więc możliwość ich dowożenia. Sześcioro dzieci zostało zgłoszonych na 
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więcej niż 5 godzin. Na podstawie faktu zgłoszenia tylu dzieci na czas powyżej 5 godzin widać potrzebę  
rodziców wydłużenia godzin pracy kolejnego oddziału w Przystajni. Oddział w Kuźnicy Nowej mógłby 
być maksymalnie 5-cio godzinny. Rodzice tych dzieci zostali poinformowani o wolnych miejscach w 
oddziałach w Górkach i Podłężu Szlacheckim. Wójt przypomniał, że nastąpi odpływ dzieci do szkoły w 
związku z obniżeniem wieku szkolnego, więc oddział w Kuźnicy Nowej mógłby istnieć co najwyżej 3  
lata.  Inwestowanie  w  niego  jest  nieuzasadnione  ekonomicznie.  Poza  tym  koszty  przystosowania  
budynku do otwarcia oddziału przedszkolnego znacznie przekraczają szacunkowe koszty przedstawiane 
przez  radnego  J.  Sasa.  Poprosił  radnych  o  zajęcie  konkretnego  stanowiska  w  tej  sprawie.  Radni  
poinformowali, że Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia była w budynku przedszkola w Kuźnicy Nowej 
(posiedzenie  10.12.2013  r.)  i  jednogłośnie  zajęła  stanowisko,  że   jego  ponowne  otwarcie  wymaga  
nakładów przekraczających możliwości finansowe gminy na lata 2013-2014.

W  związku  z  uzyskaniem  opinii  prawnej,  mówiącej  o  konieczności  dofinansowania 
uczęszczania  dziecka  do  przedszkola  prywatnego  nawet  w sytuacji,  gdy są  miejsca  w przedszkolu 
publicznym, radni zaproponowali aby napisać w tej sprawie pismo do Ministerstwa Edukacji.

Radna  Katarzyna  Wiecha  zwróciła  uwagę,  że  przedszkole  w  Borze  Zajacińskim  było 
wielokrotnie nieczynne w dni, w które szkoły nie pracowały. Przedszkola objęte są innymi przepisami i 
powinny być wtedy czynne. Przewodnicząca  Rady poinformowała, że rozmawiała już na ten temat z 
Dyrektorem  PSP w  Borze  Zajacińskim  i  od  nowego  roku  szkolnego  takie  sytuacje  mają  już  nie 
wystąpić.

Przewodnicząca  Rady  poprosiła  o  przygotowanie  informacji  dot.  kosztu  utrzymania 
ucznia/wychowanka w poszczególnych placówkach oraz o wysokości subwencji w gminie Przystajń  
przypadającej na poszczególne szkoły.

Radny E. Chamela poinformował, że w samochodzie dowożącym dzieci do szkoły brak jest w 
wielu  miejscach  zabezpieczenia  na  rurkach,  co  stwarza  zagrożenie  dla  bezpieczeństwa  dzieci.  
Zaproponował, żeby na posiedzenie Rady zaprosić przedstawiciela Koła Łowieckiego Węglarz. Rolnicy 
nie otrzymali jeszcze odszkodowań za straty sprzed dwóch lat.

Radny  A.  Biernacki  poprosił  o  przygotowanie  informacji  o  dochodach  gminy  z  dzierżawy 
obwodów łowieckich.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że na zbliżający się konkurs na dyrektora GPP w P-jni  
należy wytypować przedstawiciela Rady. Radni zaproponowali kandydatury radnych: A. Biernackiego i 
E. Chamela.

Ponieważ wyczerpano porządek obrad Przewodnicząca dokonała zamknięcia XXVI sesji Rady Gminy 
Przystajń.

Protokolant:                                                             Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń
Agnieszka Janik                                                                         mgr Henryka Kapuścik
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